
 
1/4 

 
 

 

Skolebestyrelsesmøde den 19.01 2022 i Blistrup 1700-1915 

Der er forplejning til mødet 
Deltagere Deltagere: 

Nadia Verlin, Marlene Grafer, Britta Christholm, Anders Søborg (delvist på 
teams), Sofie Götzsche (online), Simon Sigurbergsson, Anja Horst, Per Rømer. 
 
 
Gæst Marianne, ny leder på Ramløse skole, var med som observatør under 
hele mødet 
Gæst Birgitte Skovgaard blev præsenteret under punkt 1. 
 

Referent Per 
Fraværende Jesper 
 

Punkt  Dagsorden og referat 
1 
17.00-17.15 

Præsentation af Birgitte, afd.leder Blistrup 

Ref. Birgitte blev præsenteret og præsenterede sig selv 
2 
17.15-17.45 

Økonomi 
Status økonomi, og kalenderårets afslutning 
Økonomi 
 
Pulje til indsatser ifbm Covid 19 
Der er fra social styrelsen udmeldt midler til kommunerne, som skal anvendes til 
indsatser for at understøtte elevernes faglige og sociale trivsel. 
Midlerne er meldt ud af 2 omgange: 

1. Der er udmeldt midler rettet med 9. årgang som skal anvendes at lave 
faglige boost ifbm skoleårets afslutning. Per orienterer om drøftelserne 
indtil videre. 

2. Midler til kommende skoleår i 5/12( kalenderåret 2022). Her udmeldes 40 
timer pr klasse, svarende til ca 1600 timer for Gilbjergskolen. Det er endnu 
ikke drøftet hvordan vi bedst anvender disse midler med medarbejderne, 
men det tænkes at indgå i skoleplanen for kommende skoleår. 

Ref. Økonomi: 
Bilag medsendt. Gilbjergskolen lander pr 31.12.21 på er samlet forbrug på 100% af 
budgettet. (Ender på et beskedent overskud på 74.000 kr). Det skal dog iagttages, at 
hele overførslen fra 20/21 på 509.000 kr er medregnet i årsafslutningen.  
Anja orienterede om de statslige tilførte midler (budget 2022) til brug til boost ifm 
eksamen i maj og mentorordninger i hele 2022. Vi har ikke, i skrivende stund, det 
endelige tal. 

3 Indkomne punkter fra Anders: 

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1AatdMQ6BctVWdfc3USkwBAWRwFEtCpj6
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17.45-18.15  
1) Det er snart tid til at skoler mm giver input til vedligeholdelse af faciliteter 
eller ændring. Kan vi eventuelt få overblik over ønsker per matrikel, jeg ved 
Blistrup har nogle nemlig så fint med et overblik.  
 
2) Økonomi og ønsker til eventuel merbevilling og årsag. Flere andre afdelinger 
har med succes fået øget ramme inde i budgetår og vil tro vi har samme behov 
som Helene kilde. 
 
3) Fonde mm/samarbejde med foreninger. Så lige ramløse (nok ikke skolen) har 
fået 1 million til naturlegeplads. Kan vi gøre mere for at styrke søgninger med 
foreninger og kan vi formalisere dette?  Birgitte er godt igang i Blistrup men 
synes det er oplagt at gøre dette generelt med skolen som fyrtårn i byerne. 
4) Trivselsfremmende initiativer efter ny nedlukningen - gøres der noget på 
tværs? Har selv set effekt af indsats i 2.a i Blistrup og det er super men nok ikke 
nødvendigt i alle klasser 
 

Ref. Anders italesatte muligheden for merbevillinger. Det er en del af et politisk 
spil, som foregår, når der besluttes tildelingsmodeller og lignende. 
Legepladser: Der er igangsat en proces hvor legepladserne synes og 
inspiceres. Målet er, at alle skolers legepladser bliver 100% lovlige og sikre.  
Fonde: Forbindelsen til Anders (på telefonen) er for dårlig. Punktet udkydes. 
 
 

3 
18.15- 18.30 

Personalenyt 
Fraværsstatistik 
Ledige stillinger status 
Nyansatte status 
 

Ref. Sygefraværslisten blev uddybet. Ligger pt på 5%. Det er ikke højt, når man 
tager i betragtning at coronasmitten buldrer derud af. Ingen langtidssyge på 
almenskoledelen.  
Der er pt. ledige stillinger på Idrætsvej, både ledere og medarbejdere.  
 

4 
18.30-18.45 
 

 
Skolebestyrelsesvalg 
Det er valgår for skolebestyrelsen. 
Anja orienterer om processen, og hvem der er på valg i år. 
 

Ref. SKB-valg: 
Vi kører med "midtvejsvalg". Det vil sige, at halvdelen af bestyrelsen er på 
valg dette år.  
På valg er: 
Jesper Frederiksen 
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Nadia Verlin (ønsker ikke genvalg) 
Laila Bernhardsen (suppleant Marlene) er på valg 
 
ikke på valg 
 
Britta 
Bent  
Elsa 
Anders  
 
Forslag:  
Anja og Formanden udgør valgkomiteen 
Forlaget tiltrådt af bestyrelsen. 
 

5 
18.45-19.00 

Evt nyt fra: 
Elever 
Medarbejdere 
Forældre 
 

Ref. Nyt fra forældre:  
Anders fortalte om en vellykket proces i 2a, hvor der er arbejdet målrettet 
med klassetrivsel. Det har gjort en stor forskel. 
Marlene fortalte at brugen af sociale medier er eskaleret. 
 
Anders fortalte, om mobilfri skoledag i 7K. Bifaldt ordningen. 
 
Drøftelse af den særlige situation elever i specialklasser er og har været i 
under pandemien. 
 
Nyt fra medarbejderne: 
Mange coronasmittede elever og mange elever som af andre grunde ikke er i 
skole lige nu. 
 
Ingen elever til stede 
 
 

6 
19.00-19.10 

 
Punkt fra årshjul: 
 
Planlægning af møde med kontaktforældre 
 
Forslag: 
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Bestyrelsesrepræsentanterne peger på en , der sammen med en medarbejder, en 
elev og Anja laver oplæg til møde, herunder tema og dato. 
 

Ref. Simon, Marlene og Anja udgør arbejdsgruppe til bestyrelsesarbejdsdag. 
 

7 
19.10-19.15 

evt 

Ref. Ros til Anders for indspil til dagsordenen. Opfordring til mere af det til alle 
medlemmer. 
 

8  
Ref.  
 


